
 

Van: PvdA Maassluis  

Aan: college van B&W  

Datum: 18 september 2022 

Betreft: Hittestress   

 

Geacht college,  

 
Nu de bomen langzaam herfstige tinten krijgen, is het een goed moment om terug te kijken op de 
zomer. Ook de afgelopen zomer was het weer warm in Maassluis. Maassluis, net als heel Europa, 
ging deze zomer gebukt gaat onder enorme hitte en droogte die de natuur en de mens schade 
toebrengt. Dat is op een uitzondering na al enkele zomers het geval. Gelukkig werden er veel mooie 
evenementen in de stad gehouden waar kinderen wat verkoeling konden opzoeken.  
 
De PvdA Maassluis vindt het van belang dat er structureel gekeken wordt hoe we onze stad zo 
kunnen inrichten dat we goed om kunnen gaan met de hitte in de zomer. Hoewel we natuurlijk 
snappen dat we als Maassluis het klimaat niet kunnen veranderen, moeten we blijven kijken naar 
verstandige maatregelen voor onze stad. Door te zorgen voor bomen en groen kunnen we zorgen 
voor schaduw, waterbergingen en biodiversiteit. Uit veel onderzoeken blijkt dat het planten van 
bomen op slimme locaties hiervoor van belang is. Denk hierbij aan grasvelden en looproutes.  
 
Maassluis heeft geen enorme mogelijkheden om veel groen toe te voegen in de stad, maar waar 
mogelijk moeten we zorgen voor bomen in de stad. Want bomen nemen veel CO2 op, zorgen voor 
biodiversiteit en helpen ook nog eens om verkoeling te bieden aan inwoners.    
 
 
De PvdA Maassluis heeft daarom de volgende vragen: 

1. Enkele jaren geleden stonden er forse bomen langs de Mozartlaan en die zijn verwijderd. 
Bent u het met ons eens dat die bomen daar ook terug geplant zouden kunnen worden? Zo 
ja, staat dit al in de planning? 

2. In de Steendijkpolder zijn twee bomen opzettelijk vergiftigd. Een schandalige situatie, waar u 
terecht aangifte over heeft gedaan. Is er al zicht op wanneer  deze bomen weer worden 
herplant en kunt u dat ook met een wat grotere aanplant doen?  

3. Bent u het met ons eens dat in het Van Beethovenpark en op het Stadsmolenplein 
mogelijkheid zou zijn voor meer bomen, die specifiek kunnen dienen als schaduwplekken? 

4. Op het station Maassluis West zijn er weinig bomen. Hoewel de stations voor bezoekers het 
eerste is wat ze zien van onze stad en dit een plek is waar mensen vaak wachten. Zijn er 
plannen om de inrichting van het groen op stations aan te passen? 

5. De bomen aan de Wagenstraat groeien al jaren niet goed, in de Scheerderij is te zien hoe ze 
er bij zouden kunnen staan. Volgens experts komt dit door de krappe ruimte in de bodem. 
Wat kunt u eraan doen om deze bomen te redden en gezond tot wasdom te laten komen? 

6. Ziet u mogelijkheden om bij de herinrichting van het parkeerterrein in het centrum (het 
voormalige RK kerk terrein) ook wateropvang te realiseren en bomen te planten? Wanneer 
kunnen deze plannen verwachten? Aanleg heeft immers haast vanwege de financiering uit 
het parkeerfonds.  

7. Ziet u vergroeningsmogelijkheden om en rond de parkeerterrein Koningshoek? Klopt het dat 
het vanwege het evenementenbeleid het plaatsen van bomen niet mogelijk is? Dit verbaast 
ons gezien de kleine heggetjes die er wel geplant zijn. 

8. In het verleden zijn er in de Burgemeesterswijk volwassen bomen uitgegraven en tijdelijk in 
de bomenbank geplaatst. Is de bomenbank nog in werking en kunnen we dit in toekomstige 
projecten opnieuw gebruiken? 

9. Is het initiatief van een bomenbank breder toepasbaar? Denk hierbij aan het vooraf planten 
van bomen voor nieuwbouwlocaties en die ter zijnde tijd in de wijk te plaatsen? 



10. Kunt u in kaart laten brengen waar er nog mogelijkheden zijn voor aanvullend groen? 


